

呼吁响应"大马希望基金" Urge to Contribute to the "Tabung Harapan Malaysia"

首相敦马哈迪医生于2018年5月30日在内阁会议后宣布,设立"大马希望基金",让爱国人士捐款,减轻国家债务问题。

财政部长林冠英先生随后公布了"大马希望基金"的户口详情,表示这些捐款将由财政部"制度化及透明度"的处理。财政部文告呈附件(一)。

巴生中总呼吁会员商家积极响应,捐助"大马希望基金",加强国家财务状况,发挥爱国精神。捐款方式:

П

(一)直接汇入财政部"大马希望基金"银行户口

П

为方便捐款者申请税务回扣,捐款请直接汇入财政部"大马希望基金"马来亚银行 Maybank 户口,号码:5660 1062 6452。

敬请有捐款的董事、工作组成员及会员,将汇款转账记录副本电邮/传真至巴生中总秘书处,以利统计。

(二)捐款支票交由巴生中总转交

会员商家也可将捐款支票呈上巴生中总秘书处,由中总统一移交予财政部长林冠英先生。支票抬头请致:Tabung Harapan Malaysia

П

所有捐款名单及支票,请在2018年6月12日之前呈交巴生中总秘书处。有关询问,请联络巴生中总秘书处,电话:03-33439289。

П

YAB Tun Dr. Mahathir bin Mohamad, Prime Minister of Malaysia announced on 30th May 2018 after the Cabinet meeting that the Government has set up a trust fund known as Tabung Harapan Malaysia (THM) for Malaysians to contribute towards alleviating the country's debt.

YB Mr. Lin Guan Eng, Minister of Finance later disclosed bank account information of Tabung Harapan Malaysia, and informed that the fund will be managed "systematically and transparently" by the Ministry of Finance (MOF). MOF's media release is enclosed as Annex 1 for reference.

П

To show patriotic spirit, KCCCI urges members and business community to support and contribute to the Tabung Harapan Malaysia so as to strengthen the financial situation of our country. Contributions can be made as follows:

(A) 🛮 🗘 🗘 Bank in directly to "Tabung Harapan Malaysia" Account

For donors convenient for tax rebate, please bank in the donations directly to the MOF's Tabung Harapan Malaysia Account with Maybank, Account Number: 5660 1062 6452.

П

We also urge all Council Members, Working Committees Members and Members who have contributed to the fund to email or fax the transaction slip to KCCCI Secretariat for compilation.

☐

(B) □ □ □ □ Cheques to Submit Through KCCCI
□

Members may also hand over the cheques to KCCCI for onward submission to YB Mr. Lim Guan Eng, Minister of Finance. Cheque is to made in favour of: Tabung Harapan Malaysia

List of donors and cheques should be submitted to the KCCCI Secretariat latest by 12th June 2018. For enquiries, please contact KCCCI Secretariat at 03-33439289.